
Protokoll fört vid möte med Laholms Bridgeklubb 200122 

Närvarande: Greger Sundgren, Gunilla Johansson, Roland Svensson, Eva Lena Glimne, Thomas 

Knutsson, Lennart Norberg och Mona Joleby. 

1. Mötet öppnades. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Från föregående möte, försäkring för klubben är tecknad med länsförsäkringar. 

4. Ekonomi, föreningen har sedan föregående möte haft 45000 kr i utgifter (färjebridge, julfest, 

inköp av nya bord samt inköp av priser) allt enligt budget. 

5. Silvertävling 1 februari, Thomas ordnar maten. 

Gränsfejden 1 mars, smörgåstårta beställs på Cecil. 

Guldtävling 4 april. 

KM par skrivs på hemsidan som nyhet och på tävlingsmenyn. Samma spelare varje gång. 

Roland bokar färjebridge. 

Utbildningstillfällena har varit välbesökta, fler tillfällen kommer i vår. 

6. HBF, i samband med Hallandsträffen tas frågan om lokalhyran vid anordnande av 

distriktstävlingar upp eftersom inte förbundet tillfullo betalat vår förenings hyra av 

Hökagården vid DM mixed. 

7. Övriga frågor, nya kortlekar kommer att köpas in. 

8. Nästa möte 25 mars kl.16.45 

 

 

 

Greger Sundgren   Mona Joleby 

Ordförande   sekreterare 


